

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/372 數學科延伸部分(單元二 - 代數與微積分)中三級預備班

敬啟者:

為讓中三學生於選科前體驗數學科延伸部分(單元二)的課程,將會於2025年5月的星 期三安排體驗班,詳情如下:

日期:	2025年5月14、21及28日(逄星期三)
時段:	下午4時15分至5時
地點:	413 室
參賽資格:	第二學期數學科考試成績達35分或以上
名額:	15 名

此通告旨在讓中三學生提前體驗數學科延伸部分(單元二)的課程,以作出更好的科目 選擇,並不代表同學已成功獲選該科目。如有查詢,請致電 2461 1555 與原禧朗老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年五月六日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk電話 Tel.:(852)-2461 1555傳真 Fax:(852)-2464 6161電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/372 Mathematics Extended Part (Module 2 – Algebra and Calculus) F.3 Preparatory Class

Dear Parents,

In order to allow F.3 students to experience the Mathematics Extended Part (Module 2 – Algebra and Calculus) course before selecting subjects, a trial class will be arranged on Wednesdays in May. The details are as follows:

Date:	May 14, 21, and 28, 2025 (Wednesdays)
Time:	4:15 PM to 5:00 PM
Location:	Room 413
Eligibility:	Students who achieve a score of 35 or above in the second semester
	Mathematics exam
Quota:	15

This notice aims to provide Form Three students with an early experience of the Mathematics Extended Part (Module 2 -Algebra and Calculus) course to help them make better subject choices. It does not mean that the students have been successfully selected for the subject. For inquiries, please contact Mr. Yuen Hei Long at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

May 6, 2025